

Z.com Forex X MoneyHero 開戶獎賞 | 優惠條款及細則

活動對象：

新申請客戶- 於2024年9月1日~10月31日期間，透過MoneyHero連結成功於Z.com Forex申請及成功開設帳戶的新客戶。

活動內容：

1. 開戶獎賞: HK\$500 禮券獎賞。於優惠期內申請及成功開設外匯帳戶
2. 交易獎賞: 優惠期內成功開戶後, 30日期間進行交易, 以開倉計算, 完成開立任何貨幣對的目標交易量, 30日期間結束後結算獲得的對應獎賞金額:

目標交易量	獎賞金額
8手	HK\$500
28手	HK\$1,800
288手	HK\$3,800
888手	HK\$10,000

開戶獎賞及交易獎賞均以禮券形式送出, 合資格客戶可選擇下列商店禮券: 百佳超市 / HKTVmall /

Apple

槓桿式外匯交易的風險:

槓桿式外匯交易由技慕環球通金融(香港)有限公司提供。槓桿式外匯交易的虧損風險可以十分重大。閣下所蒙受的虧損可能超過閣下的最初保證金款額。即使閣下定下備用交易指令, 例如"止蝕"或"限价"盤, 亦未必可以將虧損局限於閣下原先設想的數額。市場情況可能使這些交易指令無法執行。閣下可能被要求一接到通知即存入額外的保證金款額。如閣下未能在所訂的時間內提供所需的款額, 閣下的未平倉合約可能會被平倉。然而, 閣下仍然要對閣下的帳戶內出現的任何逆差負責。因此, 閣下必需仔細考慮, 鑑於自己的財務狀況及投資目標, 這種買賣是否適合閣下。

注意事項:

優惠只限於2024年9月1日~10月31日內申請外匯帳戶及完成遞交開戶文件的新客戶。客戶須於成

功開設帳戶後30日內完成上述條款方可獲取開戶獎賞及交易獎賞，其後自選獎賞禮券將於一個月內送出。不論開立多少個帳戶，每名客戶均只可獲享此優惠一次。Z.com Forex保留權利隨時暫停、修改或終止上述優惠及修訂有關條款及條件，而無須事先作出通知。此優惠條款不適用於現有客戶。如有任何爭議，Z.com Forex的決定應為最終決定。

您不能只根據本優惠活動而作出投資決定。您應考慮到自身的財務狀況、投資經驗和投資目標。此外，您應注意並了解您打算投資的任何特定外匯對的獨特特徵和風險。

合資格客戶須於2024年11月30日或之前領取獎賞，如於指定日期前仍未領取獎賞，將視作棄權論。Z.com Forex將保留處理有關獎賞的權利，合資格客戶不得異議或要求任何形式之補償。

Z.com Forex X MoneyHero Account Opening Rewards | Terms and Conditions

Promotional Period:

This offer shall only apply to new FX trading account applications received and successfully opened between 1 Sep to 31 Oct 2024, both dates inclusive

The Offer:

1. Account Opening Reward: HK\$500 in coupon rewards. To qualify, the client must submit the account application along with all required supporting documents and successfully open an account during the promotion period.
2. Trading Reward: Successfully open account during promotion period and achieve target trading volume, base on open position, trade any currency pairs within 30 days and receive corresponding rewards of your choice:

Target Trading Volume	Rewards
8Lots	HK\$500
28Lots	HK\$1,800
288Lots	HK\$3,800

888Lots

HK\$10,000

The Account Opening and Trading Rewards will be given out in the form of gift vouchers.
Eligible clients

may choose to receive the reward from the following list of merchants: ParknShop / HKTVmall /
Apple

Risk Of Trading In Leveraged Foreign Exchange Contracts:

Service relating to leveraged foreign exchange trading is provided by GMO-Z.com Forex HK
Limited. The

risk of loss in leveraged foreign exchange trading can be substantial. You may sustain losses in
excess of

your initial margin funds. Placing contingent orders, such as "stop-loss" or "limit" orders, will not

necessarily limit losses to the intended amounts. Market conditions may make it impossible to
execute

such orders. You may be called upon at short notice to deposit additional margin funds. If the
required

funds are not provided within the prescribed time, your position may be liquidated. You will
remain

liable for any resulting deficit in your account. You should therefore carefully consider whether
such

trading is suitable in light of your own financial position and investment objectives.

Notice:

This offer shall only apply to new clients who apply and successfully open a FX trading account
between

1 Sep to 31 Oct 2024 with proper Account Opening Documents submitted, both dates inclusive.
In order

to obtain the Account Opening Reward and Trading Reward, the client must fulfill the
requirement above

within 30 days from account opening, and the coupon rewards will be sent out to the Eligible Client

within one month. This offer shall only apply to new clients who have not previously opened a trading

account with Z.com Forex. Each client and each account may enjoy this offer once only. Z.com Forex

reserves the right, at our sole discretion, to change these Terms and Conditions and/or modify, discontinue or terminate this promotion offer at any time without prior notice. In the event of any dispute, the decision of Z.com Forex shall be final and conclusive.

You should not make investment decisions based on this promotion alone. You should have regard to

your own financial situation, investment experience and investment objectives. Furthermore, you should

pay attention to and understand the unique features and risks of any particular foreign currency pairs

that you are planning to invest into.

Eligible clients must claim their rewards on or before 30 Nov 2024. Failure to do so will be deemed to

have forfeited the reward. Z.com Forex reserves the rights to the final decision, and the eligible clients

shall not object or request for any form of compensation